
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
Tālr. 67034317  Reģ. nr. 40008009084 

 Kopsapulces 

PROTOKOLS 

Platformā “Microsoft Teams” 

16.10.2023 Nr. 1.3/23-KS-16 

Sēdes izziņošanas laiks: Sēde izziņota 13. oktobrī plkst. 19.13 

Sēdes izziņošanas veids: Sēde izziņota biedriem Latvijas Universitātes Studentu padomes 

priekšsēdētājai izsūtot e-pastu 

Sēdi sasauca: LU SP Biedri – Alens Aleksandrs Čerņa, Renārs Kairis, Arnis Žilvinskis, 

Anete Patrīcija Raiskuma, Adriana Mauručaite, Kristaps Gržibovskis, Ieva Patrīcija Suseja 

Sēdes sākums: 20.00 

Sēdi vada: Agris Ratniks 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās: 23 no 36 biedriem – kvorums ir konstatēts 

Valdes locekļi - Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja), Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs), 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs), Eva Kiršteine (LU SP Sociālā 

virziena vadītāja) 

Biedri - Dāvis Dūcis (BF SP), Ksenija Ruņeniece (BVEF SP), Dāniels Ustups (DF SP), Alens 

Aleksandrs Čerņa (DF SP), Adriana Mauručaite (FMOF SP), Kristers Kokars (FMOF SP), Una 

Ozola (ĢZZF SP), Ilza Kampenusa (HZF SP), Rasa Ruka (HZF SP), Arnis Žilvinskis (JF SP), 

Ieva Patrīcija Suseja (JF SP), Anete Patrīcija Raiskuma (ĶF SP), Renāte Ausmane (PPMF SP), 

Klinta Barbaka (PPMF SP), Renārs Kairis (SZF SP), Ģeorgs Binduks (SZF SP), Diāna 

Hristenko (TF SP),  Egīls Kļuss (VFF SP), Kristaps Gržibovskis (VFF SP).  

Viesi - Deniss Celuiko (LU DF), Evelīna Elva Sirmā (Viesis), Roberts Rostoks (LU BVEF, 

Senāts), Diāna Siņavska (LU HZF), Agris Ratniks (LU JF), Kristaps Āboliņš (LU JF), Katrīna 

Utāne (LU HZF), Aiva Staņēviča (LU DF, Padome), Olga Ošeniece (LU SZF, Senāts), Ronalds 

Turnis (LU DF), Patricija Mikele (LU BVEF), Una Grauda (LU ĢZZF).  
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Saīsinājumu skaidrojumi 

BF – Bioloģijas fakultāte; 

BVEF – Biznesa, vadības un ekonomikas fakultāte; 

DF – Datorikas fakultāte; 

DG – Darba grupa; 

DV – Dienesta viesnīca; 

DVSC – Dienesta viesnīcu servisa centrs; 

EIS – Elektronisko iepirkumu sistēma; 

ESN – Erasmus Studentu tīkls (Erasmus Student Network); 

FMOF – Fizikas, matemātikas un optometrijas fakultāte; 

FSP  - Fakultātes studējošo pašpārvalde; 

ĢZZF – Ģeogrāfijas un zemes zinātņu fakultāte;; 

HZF – Humanitāro zinātņu fakultāte; 

IKZK – Izglītības, kultūras un zinātnes komisija; 

IZM – Izglītības un zinātnes ministrija; 

JD – Juridiskais departaments; 

JF – Juridiskā fakultāte; 

KD – Komunikācijas departaments; 

KS – Kopsapulce; 

KSV – Kultūras un sporta virziens; 

ĶF – Ķīmijas fakultāte; 

LSA – Latvijas Studentu apvienība;  

MF – Medicīnas fakultāte; 

PD – Personālvadības departaments;  

PPMF – Pedagoģijas, psiholoģijas un mākslas fakultāte; 

RSU – Rīgas Stradiņa universitāte; 

RTU – Rīgas tehniskā universitāte; 

SP – Studentu pašpārvalde; 

SPB – Studentu padomes birojs; 

SSK – Starptautiskā studentu kolēģija; 

SZF – Sociālo zinātņu fakultāte; 

TF – Teoloģijas fakultāte; 

VFF – Vēstures un filozofijas fakultāte; 

VS – Valdes sēde; 

VV – Vadītāju un vietnieku sēde. 
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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. 16.08.2023., 13.09.2023. KS protokola apstiprināšana 

5. JF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

6. ĢZZF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

7. SPB Budžeta grozījumu apstiprināšana 

8. LU SP Vēlēšanu komisijas vēlēšanas 

9. Par studējošo iesaisti zinātnē 

10. Vēlēšanas LU Dienesta viesnīcu izvērtēšanas komisijā 

11. Studējošā pārstāvja vēlēšanas “LU Sports” 

12. Aktualitātes 

12.1. Latvijas Studentu apvienības un nacionāla līmeņa 

12.2. LU Padomes 

12.3. LU Senāta 

13. Valdes atskaite 

 

Plkst. 20.00 E. Borska aicina R. Baumani ziņot par kvorumu.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē klātesošos, ka šobrīd ir ieradušies 23 no 36 balsstiesīgajiem un 

kvorums ir konstatēts. 

Plkst. 20.01 E. Borska aicina klātesošos veikt balsojumu par sēdes vadītāju.  

E. Borska aicina klātesošos izvirzīt kandidātus.  

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā izvirza A. Ratniku (uztur). 

K. Gržibovskis uztur E. E. Sirmās izvirzījumu. 

Citu izvirzījumu nav. 

E. Borska aicina klātesošos veikt balsojumu par sēdes vadītāja apstiprināšanu. 

Balsojums: Apstiprināt A. Ratniku kā kopsapulces vadītāju. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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22  0  0 

Lēmums: Apstiprināt A. Ratniku kā kopsapulces vadītāju.  

Plkst. 20.04 A. Ratniks izsludina pauzi līdz plkst. 20.24. 

Plkst. 20.24 sēde tiek atsākta.  

1. Iesniegumi 

A. Ratniks: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 238 – Iesniegums par LU SP biedra mandāta nolikšanu no A. Misiņas; 

⎯ ID 239 – JF SP budžeta grozījumi; 

⎯ ID 240 – R. Turņa iesniegums par 14.08. VS kavējumu; 

⎯ ID 241 – R. Turņa iesniegums par 14.08. VV sēdes kavējumu; 

⎯ ID 242 – Iesniegums par jaunu ĢZZF priekšsēdētāju; 

⎯ ID 243 – JF kursu vecāko darbības pārskati; 

⎯ ID 244 – FMOF kursu vecāko pārskati; 

⎯ ID 245 – R. Turņa atlūgums no valdes locekļa amata; 

⎯ ID 246 – FMOF kursu vecākās pārskats; 

⎯ ID 247 – Iesniegums par FMOF kursu vecāko koordinatoru; 

⎯ ID 248 – FMOF SP Budžeta grozījumi; 

⎯ ID 249 – ĢZZF kursu vecākā pārskats; 

⎯ ID 250 – A. Ratnika atlūgums no SPB; 

⎯ ID 251 – A. Ratnika atlūgums no LSA Domnieku kolēģijas vadītāja amata un LSA 

Domnieka amata;  

⎯ ID 252 – E. Kiršteines pieteikums LU SP projektu konkursam; 

⎯ ID 253 – Izmaiņas JF SP valdē; 

⎯ ID 254 – BVEF SP kursu vecāko iesniegumi; 

⎯ ID 255 – L. L. Reisas atlūgums no SPB un LU SP biedrības; 

⎯ ID 256 – SPB budžeta grozījumi; 

⎯ ID 257 – Personīgo līdzekļu atmaksa P. Mikelei; 

⎯ ID 258 – Personīgo līdzekļu atmaksa L. Milčai; 

⎯ ID 259 – Personīgo līdzekļu atmaksa D. Celuiko; 

⎯ ID 260 – Personīgo līdzekļu atmaksa L. Runčis; 

⎯ ID 261 – BF SP Valdes sastāva izmaiņas; 

⎯ ID 262 – JF SP Budžeta grozījumi;  

⎯ ID 263 – JF SP nostāja par E. Borskas atbrīvošanu no LU SP priekšsēdētāja amata; 

⎯ ID 264 – K. Kokara iesniegums par 28.06 KS kavējumu; 

⎯ ID 265 – K. Kokara iesniegums par 19.04 KS kavējumu; 

⎯ ID 266 – K. Kokara iesniegums par 31.03 KS kavējumu; 

⎯ ID 267 – K. Kokara iesniegums par 17.05 KS kavējumu; 

⎯ ID 268 – K. Kokara iesniegums par 14.06 KS kavējumu; 

⎯ ID 269 – Personīgo līdzekļu atmaksa L. Šīrakai; 

⎯ ID 270 – K. Ruņenieces iesniegumi par KS kavējumiem (19.04., 28.06., 16.08., 

14.06., 17.05.) 
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⎯ ID 271 – LU VFF iesniegums par LU SP reputācijas un morālās stājas saglabāšanu; 

⎯ ID 272 – ĢZZF SP budžeta grozījumi; 

⎯ ID 273 – PPMF SP Valdes un LU SP biedru izmaiņas; 

⎯ ID 274 – Projektu konkursa pieteikums no P. Osipova; 

⎯ ID 275 – A. Kleina pieteikums Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

amatam; 

⎯ ID 276 – S. Adleres pieteikums Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

amatam; 

⎯ ID 277 – P. K. Jakovļevas pieteikums uz Koordinators grafiskā dizaina jautājumos; 

⎯ ID 278 – L. Rudzānes atlūgums no LSA Domnieka amata; 

⎯ ID 279 – FMOF SP Budžeta grozījumi; 

⎯ ID 280 – S. Šķubures pieteikums uz Koordinators grafiskā dizaina jautājumos amatu; 

⎯ ID 281 – A. Korņējeva pieteikums uz Koordinators sadarbības jautājums ar LU 

filiālēm amatu; 

⎯ ID 282 – JF Kursu vecākie 2023./2024. akadēmiskais gads; 

⎯ ID 283 – J. G. Rusakova pieteikums LU SP projektu konkursam; 

⎯ ID 284 – Personīgo līdzekļu atmaksa D. Ulmanim; 

⎯ ID 285 – M. Strāderes pieteikums uz Konsultants juridiskajos jautājumos amatu; 

⎯ ID 286 – PPMF SP iesniegums par jaunu LU SP biedru; 

⎯ ID 287 – E. E. Mitules pieteikums uz LU SP Valdes locekļa amatu; 

⎯ ID 288 – E. Jasiūnas iesniegums par atkāpšanos no LU SP biedra amata; 

⎯ ID 289 – JF SP budžeta grozījumi; 

⎯ ID 290 – ĶF SP budžeta grozījumi; 

⎯ ID 291 – ĢZZF SP budžeta grozījumi;  

⎯ ID 292 – HZF SP budžeta grozījumi;  

⎯ ID 293 – LU SP biedru iesniegums par 16.10. KS; 

⎯ ID 294 – R. Baumaņa iesniegums par 11.10. KS kavējumu;  

⎯ ID 295 – E. Kiršteines iesniegums par 11.10. KS kavējumu.  

2. Mandātu apstiprināšana 

A. Ratniks informē, ka saņemti iesniegumi no PPMF SP par jauna LU SP biedra ievēlēšanu.  

A. Ratniks: Aicinu E. E. Mituli iepazīstināt ar sevi pirms veicam mandātu apstiprināšanu.  

A. Ratniks dod vārdu E. E. Mitulei. 

E. E. Mitule iepazīstina klātesošos ar sevi. 

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums E. E. Mitulei? 

Jautājumu nav.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par E. E. Mitules LU SP biedra mandāta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt mandātu E. E. Mitulei. 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība Aktuālā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. 16.08.2023., 13.09.2023. KS protokola 

apstiprināšana 

5. JF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

6. ĢZZF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

7. SPB Budžeta grozījumu apstiprināšana 

8. LU SP Vēlēšanu komisijas vēlēšanas 

9. Par studējošo iesaisti zinātnē 

10. Vēlēšanas LU Dienesta viesnīcu izvērtēšanas 

komisijā 

11. Studējošā pārstāvja vēlēšanas “LU Sports” 

12. Aktualitātes 

12.1. Latvijas Studentu apvienības un nacionāla 

līmeņa 

12.2. LU Padomes 

12.3. LU Senāta 

13. Valdes atskaite 

 

 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. 16.08.2023., 13.09.2023. KS protokola 

apstiprināšana 

5. JF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

6. ĢZZF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

7. SPB Budžeta grozījumu apstiprināšana 

8. LU SP Vēlēšanu komisijas vēlēšanas 

9. Par studējošo iesaisti zinātnē 

10. Vēlēšanas LU Dienesta viesnīcu izvērtēšanas 

komisijā 

11. Studējošā pārstāvja vēlēšanas “LU Sports” 

12. Aktualitātes 

12.1. Latvijas Studentu apvienības un nacionāla 

līmeņa 

12.2. LU Padomes 

12.3. LU Senāta 

13. Valdes atskaite 

 

 

A. Ratniks: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 
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4. 16.08.2023., 13.09.2023. KS protokola apstiprināšana 

A. Ratniks informē, ka apstiprināšanai ir sagatavoti 16.08.2023. un 13.09.2023. Ar tiem bija 

iespējams iepazīties publisko dokumentu mapē.  

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums vai iebildumi par šo protokolu apstiprināšanu? 

Iebildumu vai jautājumu nav.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par 16.08.2023. un 13.09.2023. KS protokolu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt 16.08.2023. un 13.09.2023. KS protokolus. 

5. JF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

A. Ratniks informē par to, ka ir saņemti budžeta grozījumi no JF SP. Klātesošie JF SP 

pārstāvji tiek aicināti iepazīstināt klātesošos ar budžeta grozījumiem. Ar pašiem 

dokumentiem ir iespējams iepazīties publisko dokumentu mapē.  

A. Ratniks dod vārdu K. Āboliņam.  

K. Āboliņš informē par JF SP budžeta grozījumiem.  

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par tiem, vai iebildumi par to apstiprināšanu? 

Jautājumu vai iebildumu nav.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par JF SP budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt JF SP budžeta grozījumus.  

6. ĢZZF SP Budžeta grozījumu apstiprināšana 

A. Ratniks informē par to, ka ir saņemti budžeta grozījumi no ĢZZF SP. Klātesošie ĢZZF SP 

pārstāvji tiek aicināti iepazīstināt klātesošos ar budžeta grozījumiem. Ar pašiem 

dokumentiem ir iespējams iepazīties publisko dokumentu mapē.  

Plkst. 20.34 sēdei pievienojas A. Grišāns. 

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par tiem, vai iebildumi par to apstiprināšanu? 
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Jautājumu vai iebildumu nav.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par ĢZZF SP budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt ĢZZF SP budžeta grozījumus.  

7. SPB Budžeta grozījumu apstiprināšana 

A. Ratniks informē par to, ka ir saņemti budžeta grozījumi no SPB. Klātesošie SPB pārstāvji 

tiek aicināti iepazīstināt klātesošos ar budžeta grozījumiem. Ar pašiem dokumentiem ir 

iespējams iepazīties publisko dokumentu mapē.  

Plkst. 20.35 sēdi pamet K. Ruņeniece.  

A. Ratniks dod vārdu A. P. Raiskumai.  

A. P. Raiskuma informē par budžeta grozījumiem.  

A. Ratniks dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa informē par budžeta grozījumiem.  

Plkst.. 20.36 sēdi pamet A. Grišāns.  

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par tiem, vai iebildumi par to apstiprināšanu? 

Jautājumu vai iebildumu nav.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par SPB budžeta grozījumu apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt SPB budžeta grozījumus.  

8. LU SP Vēlēšanu komisijas vēlēšanas 

A. Ratniks informē, ka nepieciešams ievēlēt LU SP vēlēšanu komisiju 7 locekļu apmērā. A. 

Ratniks informē par LU SP vēlēšanu komisijas darbību.  

Plkst. 20.38 sēdei pievienojas U. K. Finka un K. Ruņeniece. 

A. Ratniks: Aicinu klātesošos izvirzīt pārstāvjus LU SP vēlēšanu komisijā.  

A. Ratniks dod vārdu A. P. Raiskumai. 
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A. P. Raiskuma: Izvirzu A. Mauručaiti (neuztur), A. A. Čerņu (neuztur), D. Celuiko 

(neuztur), D. Siņavsku (neuztur), E. Kļusu (neuztur), Ģ. Binduku (neuztur), I. H. Knoku 

(neuztur), I. P. Suseju (neuztur), I. Kampenusu (neuztur), E. E. Mituli (neuztur), R. Ruku 

(neuztur) un U. Ozolu (neuztur).  

A. Ratniks: Vai ir vēl kādi izvirzījumi? 

Izvirzījumu nav.  

Plkst. 20.42 sēdei pievienojas A. Ivaņičkins. 

A. Ratniks: Tā kā nav neviens no izvirzītajiem kandidātiem uzturējis kandidatūru, tad būs 

nepieciešams atkārtoti izvirzīt kandidātus.  

A. Ratniks informē klātesošos par sekām, ja kandidāti netiks ievēlēti.  

A. Ratniks: Aicinu klātesošos izvirzīt kandidātus atkārtoti.  

A. Ratniks dod vārdu K. Gržibovskim. 

K. Gržibovskis: Izvirzu E. Kļusu (uztur). 

A. Ratniks dod vārdu K. Utānei.  

K. Utāne: Izvirzu A. A. Čerņu (uztur) un E. E. Sirmo (neuztur).  

A. A. Čerņa uztur K. Utānes izvirzījumus.  

A. Ratniks dod vārdu I. Kampenusai. 

I. Kampenusa: Izvirzu A. Ratniku (uztur). 

A. Ratniks: Izvirzu D. Ulmani (neuztur), E. Kiršteini (neuztur), R. Baumani (uztur). 

A. A. Čerņa uztur A. Ratnika izvirzījumus. 

A. Ratniks dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Izvirzu D. Dūci (uztur), Ģ. Binduku (uztur). 

A. Ratniks dod vārdu I. Kampenusai. 

I. Kampenusa: Izvirzu sevi (I. Kampenusu) (uztur).  

A. Ratniks dod vārdu A. Staņēvičai. 

A. Staņēviča: Izvirzu O. Ošenieci (neuztur).  

R. Baumanis uztur A. Staņēvičas izvirzījumu. 

A. Ratniks: Vai ir vēl kādi izvirzījumi? 

Izvirzījumu nav.  

Plkst. 20.46 sēdi pamet D. Hristenko. 

A. Ratniks: Vai kāds uztur nepieciešamību pēc prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas? 

Nepieciešamība pēc prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas netiek uzturēta. 
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Sēde turpinās bez prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas.  

A. Ratniks: Vai kādam ir iebildumi, ja par visiem kandidātiem balso kopā? 

Iebildumu nav.  

Plkst. 20.48 sēdi pamet R. Kairis.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par LU SP vēlēšanu komisijas apstiprināšanu sastāvā – E. Kļuss, A. 

A. Čerņa, A. Ratniks, R. Baumanis, D. Dūcis, Ģ. Binduks, I. Kampenusa.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU SP vēlēšanu komisiju sastāvā – E. Kļuss, A. A. Čerņa, A. 

Ratniks, R. Baumanis, D. Dūcis, Ģ. Binduks, I. Kampenusa. 

9. Par studējošo iesaisti zinātnē 

A. Ratniks dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par to, ka sēdei nav pievienojusies L. D. Pakalniete, kas ir LU SP 

Koordinatore zinātnes jautājumos. Tiek izteikts aicinājums šo punktu izlaist šajā kopsapulcē.  

A. Ratniks: Vai kādam ir iebildumi par šī punkta izlaišanu? 

Iebildumu nav.  

10. Vēlēšanas LU Dienesta viesnīcu izvērtēšanas komisijā 

A. Ratniks informē, ka nepieciešams ievēlēt divus studējošo pārstāvjus LU Dienesta viesnīcu 

istabu izvērtēšanas komisijā.  

A. Ratniks: Aicinu E. Kiršteini iepazīstināt klātesošos ar šīs komisijas darbību.  

E. Kiršteine iepazīstina ar komisijas darbību.  

A. Ratniks: Aicinu klātesošos izvirzīt kandidātus.  

A. Ratniks dod vārdu E. Kiršteinei.  

Plkst. 20.48 R. Kairis pamet sēdi.  

E. Kiršteine: Izvirzu sevi (E. Kiršteini) (uzturu) un R. Kairi. 

A. Ratniks: Diemžēl izskatās, ka R. Kairis nav pievienojies zvanam, tāpēc viņu nevar izvirzīt.  

A. Ratniks dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Izvirzu tad I. Kampenusu (neuztur).  

A. Ratniks dod vārdu I. Kampenusai. 
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I. Kampenusa: Izvirzu K. Āboliņu (neuztur) un K. Gržibovski (uztur).  

A. Ratniks dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Izvirzu A. Ivaņičkinu (neuztur), U. Ozolu (neuztur), D. Ustupu (neuztur). 

A. Ratniks: Vai ir vēl kādi izvirzījumi? 

Izvirzījumu nav.  

Plkst. 20.58 sēdei pievienojas E. Mežulis. 

A. Ratniks: Vai kāds uztur nepieciešamību pēc prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas? 

Nepieciešamība pēc prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas netiek uzturēta.  

Sēde turpinās bez prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas.  

A. Ratniks: Vai kādam ir iebildumi, ja par abiem kandidātiem balso kopā? 

Iebildumu nav.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par LU Dienestu viesnīcu istabu izvērtēšanas komisiju 

apstiprināšanu sastāvā – E. Kiršteine un K. Gržibovskis.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU Dienesta viesnīcu istabu izvērtēšanas komisiju sastāvā – E. 

Kiršteine un K. Gržibovskis. 

Plkst. 21.00 sēdi pamet E. Mežulis. 

11. Studējošā pārstāvja vēlēšanas “LU Sports” 

A. Ratniks informē, ka nepieciešams ievēlēt vienu studējošo pārstāvi biedrībā “LU Sports”.  

A. Ratniks dod vārdu R. Rostokam.  

R. Rostoks informē klātesošos par LU Sports darbību un studējošo iesaisti šajā organizācijā.  

Plkst. 21.03 sēdi pamet K. Barbaka. 

A. Ratniks: Aicinu izvirzīt kandidātus? 

A. Ratniks dod vārdu A. Staņēvičai.  

A. Staņēviča: Izvirzu A. Ratniku (neuztur) . 

A. Ratniks dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Izvirzu R. Turni (neuztur), K. Ruņenieci (neuztur), K. Gržibovski 

(neuztur), Ģ. Binduku (neuztur), D. Dūci (neuztur), A. Žilvinski (neuztur), A. Ivaņičkinu 

(neuztur). 
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A. Ratniks dod vārdu I. Kampenusai.  

I. Kampenusa: Izvirzu E. Kļusu (neuztur).  

A. Ratniks: Vai ir vēl kādi izvirzījumi?  

Izvirzījumu nav.  

Plkst. 21.05 sēdi pamet Ģ. Binduks. 

A. Ratniks: Tā kā neviens nav uzturējis kandidatūru, piedāvāju variantu, ka atkārtoti izvirzām 

kandidātus, bet ja arī šajā kārtā neviens neuzturēs tad šo punktu pārceļam uz kādu nākamo 

LU SP KS. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

Plkst. 21.07 sēdei pievienojās Ģ. Binduks. 

Plkst. 21.08 sēdi pamet P. Mikele. 

A. Ratniks: Aicinu izteikt izvirzījumus. 

Plkst. 21.09. sēdei pievienojas P. Mikele. 

A. Ratniks dod vārdu A. P. Raiskumai.  

A. P. Raiskuma: Izvirzu R. Rostoku (uztur). 

A. Ratniks dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Izvirzu A. Ratniku (neuztur). 

A. A. Čerņa uztur E. E. Sirmās izvirzījumu. 

A. Ratniks dod vārdu D. Dūcim. 

D. Dūcis: Izvirzu A. Ivaņičkinu (neuztur).  

A. Ratniks dod vārdu K. Āboliņam. 

K. Āboliņš: Izvirzu I. Kampenusu (neuztur). 

A. P. Raiskuma uztur K. Āboliņa izvirzījumu. 

A. Ratniks: Vai kādam ir vēl kāds izvirzījums? 

Izvirzījumu nav.  

Plkst. 21.11 sēdi pamet K. Ruņeniece. 

A. Ratniks: Vai kāds uztur nepieciešamību pēc prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas? 

Nepieciešamība pēc prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas netiek uzturēta.  

Sēde turpinās bez prezentācijas, jautājumu un izteikšanās daļas.  

A. Ratniks: Aicinu balsot par R. Rostoka apstiprināšanu kā studējošo pārstāvi “LU Sports”.  

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

23  0  0 

Lēmums: Apstiprināt R. Rostoku kā studējošo pārstāvi “LU Sports”. 

12. Aktualitātes 

A. Ratniks informē klātesošos par aktualitātēm.  

12.1. Latvijas Studentu apvienības un nacionāla līmeņa 

A. Ratniks informē klātesošos par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. LSA šobrīd tiek 

risināts jautājums par Rīgas satiksmes biļešu atlaidēm. LSA pauž atbalstu Latvijas Darba 

devēju konfederācijas priekšlikumu par iedzīvotāju ienākuma nodokļa atlaidēm saistībā ar 

studiju maksu apmaksu saviem darbiniekiem. MK tiek skatīta budžeta pakete, kā arī 

Augstskolu likuma grozījumus, kuros tiek plānots veikt grozījumus Padomju darbībā, kā arī 

augstskolu finansēšanas kārtībā.  

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav.  

12.2. LU Padomes 

A. Ratniks dod vārdu A. Staņēvičai. 

A. Staņēviča informē par LU Padomes aktualitātēm. Skatīta nekustamo īpašumu 

(Salamandras iela 1, Meiju iela 2A un 2B, Rijas iela) atsavināšana, apstiprināta finanšu 

vadības un grāmatvedības politika, PPMF saņem papildus finansējumu no valsts puses. 

Drīzumā sāksies rektora atlases komisijas darbs. Notika tikšanās ar IZM, lai pārrunātu visus 

aktuālos jautājumus. Tiek turpināts darbs pie LU Stratēģijas KPI izvērtēšanas un 

pilnveidošanas. Padomes aktualitātēm ir iespējams arī sekot tagad LU mājaslapā, kur ir 

izveidota jauna sadaļa. 

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

12.3. LU Senāta 

A. Ratniks dod vārdu O. Ošeniecei. 

O. Ošeniece informē par LU Senāta aktualitātēm. Notikušas pēdējās fokusgrupas par 

konsolidāciju, rezultātā tiks izveidots atzinums no senāta par rektora piedāvāto modeli, kā arī 

aprakstīti un izvērtēti citi piedāvātie modeļi. Gala lēmumu tomēr šajā jautājumā pieņems 

Padome. Septembrī notika divas ārkārtas Senāta sēdes un viena svinīgā Senāta sēde par 

godu universitātes dzimšanas dienai. Tika apstiprināts LU tenūrprofesūras nolikums. 

Nākotnē sagaidāmie notikumi – rektora vēlēšanas un to norises process, konsolidācijas 

procesa un jaunās finansēšanas sistēmas aktualitātes.  
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A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

13. Valdes atskaite  

A. Ratniks dod vārdu E. Borskai. 

E. Borska: Nozīmīgas tikšanās šī perioda laikā bija vadības sēdes, stratēģiskās komunikācijas 

sēdes, tikšanās ar LU Mūžorganizācijām, kā arī ar LU Absolventu kluba pārstāvjiem, PD, JD, 

S. Bāliņu, V. Segliņu u.c.. Veikts darbs pie normatīvo aktu grozījumiem (Kursu vecāko 

nolikums, Iekšējās kārtība noteikumi LU publiskajās ēkās un tām pieguļošajās teritorijās, LU 

SP Satversmes un LU SPB un FSP finansēšanas kārtības grozījumi). Darbojos ar Senāta 

līmeņa jautājumiem (stratēģijas padomes tikšanās, konsolidācija, rektora vēlēšanas, svinīgā 

senāta sēdes un ārkārtas senāta apmeklēšana, eksakto konsolidācijas darba grupas, komisiju 

kopsēdes u.c.). Risināju finanšu jautājumus (darba līgumi, rēķini u.c. kā LU SP, biedrībās tā 

arī FSP; daļēji aizvietoju I. Kuku, bija tikšanās ar banku, veikti daudz EIS pasūtījumi, 

faktisko budžetu sastādīšana un biedrības grāmatvedības un nomenklatūras jautājumi, 

ilgtermiņa investīciju iespējas, amatu aprakstu atjaunošana un sagatavošana jaunajiem 

darbiniekiem, komandējumi u.c.). Risināju Aristoteļa muzikāli tehniskā iepirkuma jautājumus 

(tikšanās un saziņa ar Iepirkumu daļu, dokumentācijas sagatavošana, atzinumi u.c.). Strādāju 

arī ar LSA un nacionāla līmeņa jautājumiem (SP vadītāju sēde, domnieku kolēģijas sēde, 

LSA Domes sēde, Akadēmiskā godīguma, finansēšanas u.c. DG, sekošana IKZK sēžu 

aktualitātēm, deleģējumi). Darbs ar studiju kvalitātes un modernizācijas jautājumi (SM darba 

grupas saskaņošana, rīkojumprojekta izstrāde, situācijas apzināšana fakultātēs, akadēmiskais 

godīgums u.c.). Darbojos arī pie Studentu dienas organizēšanas, Studentu salidojuma, 

Studentu sporta spēļu un Ledlauža organizēšanas, kā arī reprezentēju LU SP dažādos LU 

jubilejas nedēļas pasākumos.  

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

A. Ratniks dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Tika izveidota un izsūtīta aptauja par studiju kvalitāti esošajiem studentiem. 

Novadīju pirmo studiju modernizācijas darba grupas tikšanos, izstrādāju priekšlikumus, ko 

tālāk sūtīt vadībai. Koordinēju jūlija un augusta projekta konkursa kārtas. Iesaistījos LSA DG 

par akadēmiskā godīguma nostājas veidošanu. Piedalījos saliedējošajā ar Daugavpils 

Universitātes SP. Papildus darbi darbojoties senatoru kolēģijā (dokumentu izskatīšana, dalība 

kolēģijas un komisijas sēdes). Papildus darbi palīdzot starptautiskajam virzienam 

(komunikācija ar SSK, dalība apmaiņas studentu lekcijā). Nodrošināju papildus komunikāciju 

ar FSP atbildot uz jautājumiem. Darbojos studiju modernizācijas darba grupā saskaņojot 

īstenošanas termiņus ar iesaistītajām pusēm un virzot tos uz vadības sēdi. Nodrošināju 

vispārīgo komunikāciju ar FSP atbildot uz dažādiem jautājumiem par finansēšanu, LU SP 

aktualitātēm un citu informāciju. Pildīju starptautiskā virziena pienākumus sazinoties ar ESN 

un apmeklējot viņu pasākumus, atbildot uz e-pastiem, kas skar starptautisko virzienu un 

komunicēju par sadarbību ar citām starptautiskām universitātēm. Darbība citās komisijās un 

iestādēs tai skaitā KNK, Senātā, konsolidācijas fokusgrupās u.c. Septembra projektu 

konkursa vadīšana. Palīdzība citos pasākumos (Studentu dienā, Sporta spēlēs u.c.) 
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A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

A. Ratniks dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Palīdzība FSP ikdienišķos jautājumus, Vadītāju un vietnieku sēde, tikšanās ar 

Absolventu klubu, LU Dzimšanas diena un studentijas salidojums. Darbs pie Studentijas 

ceļveža. Palīdzēju citos pasākumos (Sporta spēles, Studentu diena), Ledlauzis un citi darbiņi. 

Informēju, ka būšu atvaļinājumā 23.10 - 14.11. 

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

A. Ratniks dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Noslēdzu un apkopoju visus rezultātus rudens Sociālajai programmai. Izvērtēju 

LU Fonda stipendijas pieteikumus un piedalījos klātienes intervijās. Koordinēju un plānoju 

HIV dienas, Asinsdonoru dienas un Rudens talku. Darbojos saistībā ar apstiprināto projekta 

pieteikumu DV infrastruktūras uzlabošanai. Darbojos ar bērnu istabas/ rotaļu istabas izveides 

jautājumiem. Īstenoju apstiprināto projekta pieteikumu saistībā ar LU Botāniskā dārza 

iepirkumu. Iesniedzu projekta pieteikumu, lai iegādātos dažādas sadzīves preces LU DV. 

Turpināju darbu ar FORTHEM WP 6.4. un piedalījos FORTHEM Student Council sanāksmē, 

kā arī dažādās citās tikšanās reizēs saistībā ar studentu labsajūtas veicināšanu LU. Iesaistījos 

arī LSA darbībās, kas saistītas ar SV. Papildus tam koordinēju citus mazākus darbiņus 

saistībā ar DV, Ekopadomi, šķirošanu LU utt.. Palīdzēju arī citu virzienu darbos, tai skaitā 

Studentu dienām, Zinātnieku nakti, Sporta spēlēm utt. 

A. Ratniks: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

Plkst. 21.27 sēdi pamet E. Borska. 

Plkst. 21.28 sēdes vadītājs pasludina kopsapulci par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs A. Ratniks 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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